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Judecatorul sindic ar putea declara mâine falimentul RADET

Gabriela Firea a facut apel, marti, la consilierii generali sa voteze înfiintarea unei noi companii municipale,

în contextul în care, spune Firea, judecatorul sindic ar declara, miercuri, falimentul RADET. USR a

anuntat deja ca nu voteaza înfiintarea unei noi companii. 

„Asa cum am mai spus, în sedinta anterioara de instanta, judecatorul sindic a spus ca, daca la urmatorul termen,

care este mâine, ANAF nu vine cu o propunere ferma, RADET va intra în faliment. ANAF are mandat ca mâine sa

solicite o noua prorogare, dar mergând pe logica sedintelor de instanta este mai mult decât posibil ca judecatorul

sindic sa faca ce a anuntat deja, adica sa declare falimentul RADET”, a declarat, marti, Gabriela Firea.

Potrivit edilului, sistemul de termoficare din Bucuresti este cel mai mare din Europa, dupa cel din Moscova.

„Problema se pune asa: nu suntem noi vinovati de starea în care se afla RADET-ul, dar acum avem raspunderea de

a rezolva problema. Este vorba de 1,8 milioane de bucuresteni racordati la RADET. Este al doilea cel mai complex

si vast sistem de termoficare dupa cel din Moscova. Nu exista posibilitatea înlocuirii acestuia, decât într-o perioada

foarte îndelungata de timp si cu costuri foarte mari. Datoria noastra este sa salvam ce am mostenit, sa reparam

toate conductele, sa le reabilitam, sa le modernicam. Şi am început asta deja. Pentru a continua acest proces de

modernizare, trebuie sa existe o entitate care sa preia RADET-ul, toti angajatii si sa asiguram continuitatea

alimentarii cu apa calda si caldura a cetatenilor”, spune primarul general.

Edilul a reamintit faptul ca a facut apel chiar si al Consiliului Suprem de Aparare a Ţarii în ceea ce priveste

problema RADET.

„Am scris si CSAT si Guvernului si Parlamentului si am atras atentia. Exista o leg în vigoare care trebuie sa fie

respectata. Cine spune sa nu votam acest proiect, este o afirmatie criminala la adresa cetatenilor, o afirmatie

meschina. Solutia discutata si cu liderii grupurilor politice din CGMB este înfiintarea a doua companii municipale,

Termoenergetica si Termoenergetica Servicii”, declara Firea.

Edilul Capitalei a mai spus ca în blocurile racordate la RADET nu locuiesc doar simpatizantii PSD.

„Sa stiti ca în blocurile racordate la RADET sunt cetateni simpli, care nu sunt doar PSD-isti, ci si simpatizanti ai

PNL sau USR. Fac apel la discernamântul vostru. Nu cred ca certurile îsi au rostul. Au trecut anii când unii

politicieni îsi faceau notorietate prin certuri. De aceea am dorit sa purtam un dialog. Aceasta este solutia

salvatoare. Va rog sa va plecati cu gândul la cetateni, sa votati doar cu gândul la cetateni. Fac tot ce îmi sta putere

sa duc informatia corecta la cetateni, cu ce s-a petrecut în ultima perioada cu RADET. Daca doar aratam cu

degetul, nu rezolvam nimic. Oamenii vor de la noi solutii. Asta este solutia”, a mai precizat Firea.
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